
 
PROTOKÓŁ 

XXV sesji Rady Gminy Bieliny zwołanej na wniosek 
Wójta Gminy Bieliny w trybie nadzwyczajnym z dnia 

11 grudnia 2020 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

 

lp nazwisko imię status podpis 

1 Bernat Elżbieta obecna   

2 Bernat Robert obecny   

3 Bęben Jerzy obecny   

4 Brożyna Jan obecny   

5 Brożyna Marcin obecny   

6 Brożyna Marek obecny   

7 Durlej Henryk obecny   

8 Gawęcki Józef obecny   

9 Herbuś Barbara obecna   

10 Pawlik Krzysztof obecny   

11 Piotrowski Dariusz obecny   

12 Rzepka Dorota obecna   

13 Sala Dariusz obecny   

14 Sitek Grażyna obecna   

15 Szczepaniak Emil obecny   

 

 

obecni 15 

wszyscy 15 

procent 100,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 



  

PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie 9.00 w trybie zdalnym. 

W sesji udział wzięło 15 radnych. Na sali obrad obecni byli: Przewodniczący Rady 

Gminy Bieliny – Józef Gawęcki, Radny – Dariusz Piotrowski, Wójt Gminy Bieliny – 

Sławomir Kopacz, Skarbnik Gminy Bieliny – Emilia Bąk, Sekretarz Gminy Bieliny – 

Jadwiga Wójcik. Pozostali Radni uczestniczyli w posiedzeniu za pomocą zdalnych 

środków komunikacji.  

2. Przyjęcie zmian w porządku obrad 

Pan Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki odczytał proponowany 

porządek obrad. 

Pan Wójt powitał zebranych i poprosił o wprowadzenie do porządku obrad 

następujące projekty uchwała: 
 

w pkt. 6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXV/188/20 w sprawie Wieloletnie 

Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020 – 2040, 

w pkt. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXV/189/20 w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2020 rok, 

w pkt. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXV/190/20 w sprawie zmiany Uchwały 

Nr VIII/63/19 Rady Gminy Bieliny z dnia 25 czerwca 2019 roku w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego. 

Pan Wójt wyjaśnił, że zbliża się koniec roku to też analizujemy jak kształtuje 

się wykonanie budżetu i  jak Pan Przewodniczący powiedział sytuacja jest dynamiczna. 

Wiemy, że tak jest, że różne zmiany, jeśli chodzi o budżet są wprowadzane a w tym 

roku  szczególnie. Bo chociażby uchwała sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

województwa świętokrzyskiego, która jest związana z tym, że realizujemy projekt 

chodnika, przy drodze wojewódzkiej między Wolą Jachową, a Bielinami. Jest to 

zadanie województwa świętokrzyskiego również w porozumieniu z gminą Górno. 

Przygotowujemy dokumentację, natomiast wykonawca zwrócił się z wnioskiem o 

przesunięcie terminu zakończenia prac, stąd też jest potrzeba, aby środki, które na ten 

rok były zabezpieczone, w części zostały przesunięte na rok następny. 
 

Nikt nie wniósł uwag do zaproponowanych zmian w porządku obrad. 

 

głosowanie Przyjęcie zmian w porządku obrad 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



data 11 grudnia 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki ogłosił wynik głosowania imiennego. Zmiany w porządku 

obrad  został w głosowaniu imiennym przyjęte 15 głosami „za”.  

3. Przyjęcie porządku obrad 

Pan Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki odczytał proponowany 

porządek obrad. 



1.Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

2.Przyjęcie zmian w porządku obrad 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXV/186/20 w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia takiej stawki opłaty, 

ustalenia stawki opłaty podwyższonej za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz zwolnienia w części  z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym  na terenie Gminy Bieliny 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXV/187/20 w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXV/188/20 w sprawie Wieloletnie Prognozy 

Finansowej Gminy na lata 2020 – 2040 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXV/189/20 w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2020 rok 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXV/190/20 w sprawie zmiany Uchwały Nr 

VIII/63/19 Rady Gminy Bieliny z dnia 25 czerwca 2019 roku w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego 

9. Pytania/Odpowiedzi 

10. Zamknięcie obrad sesji 

 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 11 grudnia 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 



1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy nie głosował 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki ogłosił wynik głosowania imiennego. Porządek obrad  

został w głosowaniu imiennym przyjęty 14 głosami „za”. Głosu z przyczyn 

technicznych nie oddał radny Pan Jerzy Bęben. 

4.Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXV/186/20 w sprawie wyboru 
metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia takiej stawki opłaty, ustalenia stawki opłaty podwyższonej za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz zwolnienia w części z opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 
zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 
kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 
kompostowniku przydomowym na terenie Gminy Bieliny 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXV/187/20 w sprawie określenia 
wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

 

Pan Wójt przedstawił projekty uchwał.  

 

Szanowni państwo rzeczywiście ta sesja tak jak powiedziałem została zwołana 

głównie, jeśli chodzi o kwestie dotyczące stawek opłat za odbiór odpadów. Drugą 

uchwałą, która się tutaj pojawia to jest wzór deklaracji. Umowa, która w tej chwili 

obowiązuje z firmą obsługującą naszą gminę odbierającą odpady od mieszkańców naszej 



gminy kończy się 31 grudnia 2020 roku. Stąd też pracujemy w tej chwili nad wyłonieniem 

firmy, która będzie obsługiwała naszą gminę w roku 2021. Przetarg został ogłoszony. 

Jesteśmy na etapie otwartego przetargu, który jeszcze nie został rozstrzygnięty. 

Natomiast znamy kwoty, jakie zaproponowali oferenci. Ponieważ zgodnie z ustawą 

uchwała wchodzi w życie 14 dni od publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Świętokrzyskiego to tego czasu nie ma dużo. Chcąc mieć gwarancję że uchwała zdąży 

wejść w życie od 1 stycznia 2021 poprosiłem o zwołaniu sesji nadzwyczajnej. My w tej 

chwili jeszcze działamy w systemie odbioru śmieci w oparciu o ustawę sprzed ostatniej 

nowelizacji. Po nowelizacji zmienia się sposób odbioru śmieci od mieszkańców. Między 

innymi w okresach letnich śmieci będą odbierane dwa razy w ciągu miesiąca i również 

zmienia się sposób rozliczania z wykonawcą tej usługi. Do tej pory płaciliśmy 

ryczałtowo. W przetargu wykonawca podawał kwotę jaką chcę otrzymać za obsługę 

Gminy przez cały rok, miał obowiązek odebrać wszystkie śmieci z budynków 

zamieszkałych nie związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej i miesięcznie 

otrzymywał zapłatę w wysokości 1/12 tej kwoty, która była w przetargu określona. 

Dzisiaj w tej nowej ustawie już tego ryczałtu za obsługę być ci nie może. Będziemy płacić 

za ilość ton, która zostanie na terenie gminy zebrana. Więc zupełnie zostaje 

przebudowany  system odbioru odpadów. Oczywiście gmina również stoi przed pewnego 

rodzaju wyzwaniem, ponieważ będziemy musieli bardzo mocno kontrolować ilość 

odpadów, która jest na terenie gminy wytwarzana, zbierana przez wykonawcę i 

wywożona, czy zagospodarowana w różnej formie. Więc to też jest pewnego rodzaju 

wyzwanie techniczne. Pamiętajmy o tym, że ten system gospodarowania odpadami ma 

się sam bilansować. Ilość środków, wpłat od mieszkańców, jakie zostają zebrane w tym 

systemie powinny pokrywać koszty funkcjonowania całego systemu. Dzisiaj tego tak 

dokładnie określić się nie da, ponieważ nie jesteśmy w stanie przy tym nowym sposobie 

opłaty za usługę określić ile tych odpadów będzie. Może przedstawię, że w roku 2020 

wykonawca za obsługę całej Gminy zażądał sobie kwoty 1 066 608 zł  i  jest to cena 

ryczałtowa. Dzisiaj tak, jak powiedziałem mamy otwarty przetarg. Wpłynęły trzy oferty. 

Oczywiście sprawdzamy wszystkie wymogi formalne, jeśli chodzi o te oferty, które 

zostały złożone. Natomiast cenowo  kształtowały się następująco: najtańsza oferta to jest 

kwota 1 105 248 zł w tym roku było 1 066 608 zł, kolejna oferta 1 129 789 zł i trzecia 

oferta 1 571 561,33 zł. Przeanalizowaliśmy jak ten system może się zamykać oczywiście 

tak jak powiedziałem nie da się tego do końca określić. Postanowiliśmy, aby 

zaproponować Państwu przyjęcie stawek takich, które praktycznie nie podnoszą ceny dla 

mieszkańców od stycznia 2021. Cena za śmieci pozostałaby w zdecydowanej większości 

praktycznie poza drobnymi zmianami, które nie da się tak dokładnie dopracować 

pozostałaby bez zmiany. Oczywiście tak jak powiedziałem my będziemy też 

obserwować, jaka jest ilość śmieci i jak zamyka się system od strony finansowej. Jeśli 

tych śmieci byłoby dużo więcej, niż w roku 2020 to oczywiście tej ceny nie uda się 

utrzymać. Podkreślam jeszcze raz, że będziemy już płacić nie ryczałt, tylko będziemy 

płacić za ilość , która na terenie gminy zostaje zabrana. Bardzo ważne jest też to, aby te 

śmieci były w maksymalnym zakresie segregowane, ponieważ stawka za śmieci 

segregowane jest niższa niż stawka za śmieci zmieszane. 

Ustawa mówi, że w uchwale rada gminy określa dodatkową stawkę za śmieci 

niesegregowane. Ustawa nie dopuszcza już możliwości niesegregowanie śmieci.  Jest 

obowiązek segregowania, ale gdyby się zdarzyło, że ktoś z tego obowiązku się nie 

wywiązuje to rada gminy ma określić stawkę za śmieci niesegregowane. Proponujemy, 



aby ta stawka była trzykrotnie wyższa niż stawka za śmieci od gospodarstwa, które 

prowadzi segregację. 

Gwarantuje nam to jakby zachętę do tego, żeby jednak w gospodarstwie była prowadzona 

segregacja śmieci, po drugie gwarantuje nam to, że będziemy mniej płacić, jeżeli 

rzeczywiście wszystkie gospodarstwa będą segregować śmieci, a po trzecie gmina ma 

obowiązek też uzyskania wskaźników odzysku  i musimy dążyć do tego, żeby te 

wskaźniki, które ustawowo są narzucone osiągać. 

Pan Wójt przestawił projekt uchwały i wpisane stawki. 

Przedstawił stawki jakie obowiązują w innych gminach: Kielce 14 zł od osoby i w tej 

chwili już cały czas jest dyskusja, o tym że stawki mają wzrosnąć, Bodzentyn 15 zł od 

osoby, Chęciny 19 zł od osoby, Chmielnik 32 zł od osoby, Daleszyce 14 zł od osoby, 

Łopuszno 20 zł od osoby, Miedziana Góra 17 zł od osoby, Mniów 15 zł od osoby, 

Morawica 15 zł od osoby, Piekoszów 13 zł od osoby, Pierzchnica 16 zł od osoby, 

Sitkówka-Nowiny 14zł od osoby, Nowa Słupia 15,50 zł od osoby, Górno 22 zł od 

osoby, Masłów 17 zł od osoby. Jeżeli uda się utrzymać naszą stawkę to będzie jedna z 

najniższych w województwie.   

Podkreślam to o czy mówiłem wcześniej, że przez pierwsze dwa, trzy miesiące 

będziemy obserwować, jak system się zamyka. Jeżeli okaże się, że system nie zamyka 

się to będziemy musieli i nie będziemy mieli innego wyjścia, tylko będziemy musieli 

podejść do stawki opłat za śmieci jeszcze raz. 

Radny Pan Henryk Durlej zapytał, jak będą odbierane odpady od podmiotów 

gospodarczych, czy będą odbierane razem, czy osobno. 

Pan Wójt odpowiedział, że jeśli chodzi o odpady z działalności gospodarczej 

są dwie metody. Ustawa dopuszcza, żeby system, który organizuje gmina mógł 

obejmować również podmioty gospodarcze. W naszym przypadku nie chcemy tego 

mieszać, czyli przedsiębiorcy muszą sobie zawrzeć oddzielną umowę z firmą, 

niekoniecznie z tą która nas będzie obsługiwać. Jest duże wyzwanie logistyczne, w jaki 

sposób zabezpieczyć się przed tym, żeby na wysypisko trafiały śmieci z terenu gminy 

i z gospodarstw, które są objęte systemem.  

Pan Wójt podkreślił, że jest to ogromne wyzwanie logistyczne i przedstawił 

możliwości jak się do tego przygotować. 

 Radny Pan Dariusz Sala zapytał, czy trzeba będzie składać nowe deklaracje. 

Pan Wójt odpowiedział, że deklaracje trzeba będzie zmieniać. 

Pan radny zapytał jeszcze o system odbioru odpadów. 

Pan Wójt odpowiedział, że system odbioru odpadów przez pół roku będzie bez 

zmian, a w okresie letnim odbiór odpadów będzie dwa razy w miesiącu. Będziemy 

państwa też o tym informować. Informacje też będą z odpowiednim wyprzedzeniem 

na stronie internetowej. 

 

Przewodniczący rady gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXV/186/20 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia takiej stawki opłaty, 

ustalenia stawki opłaty podwyższonej za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym na terenie Gminy Bieliny 



 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXV/186/20 w sprawie wyboru metody 
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia takiej 
stawki opłaty, ustalenia stawki opłaty podwyższonej za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 
kompostowniku przydomowym na terenie Gminy Bieliny 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 11 grudnia 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 



13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
 

Uchwała Nr XXV/186/20 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia takiej stawki opłaty, 

ustalenia stawki opłaty podwyższonej za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym na terenie Gminy Bieliny została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 15 głosami „za”. 

 

Przewodniczący rady gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXV/187/20 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXV/187/20 w sprawie określenia wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właścicieli nieruchomości 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 11 grudnia 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 



1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
 

Uchwała Nr XXV/187/20 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”. 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXV/188/20 w sprawie w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na lata 2020-2040 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXV/189/20 w sprawie zmian w 
budżecie Gminy Bieliny na 2020 rok 

 
  Pan Wójt przedstawił projekty uchwał. Powiedział m.in.: 171 000 zł jest to kwota 

na przebudowę dróg dojazdowych do pól. Są środki które planowaliśmy, że wpłyną z 

Urzędu Marszałkowskiego. Kwota była przeznaczona na odcinek drogi w Hucie 

Szklanej. Okazało się, że nie będzie jej  można robić na zgłoszenie. Musi być robiona na 

pozwolenie na budowę. Będziemy się zastanawiać, ponieważ taka sama sytuacja jest w 

Hucie Koszary, gdzie były zabezpieczone środki z funduszu sołeckiego. Prawdopodobnie 

z tego funduszu sołeckiego tej drogi nie będziemy mogli zrobić. Sytuacja jest taka, że 

jeżeli jest droga gruntowa, zajeżdżona to bez dokumentacji nie będziemy mogli żadnej 

drogi robić na zasadzie wykorytowania i zrobienia podbudowy. 

Nie możemy robić czegokolwiek niezgodnie z przepisami. 

Przesuwamy również środki, jeśli chodzi o realizację zadań inwestycyjnych w zakresie 

turystyki. Zaplanowaliśmy jeden z projektów, który będziemy realizować i będzie już na 



takim etapie, że będą mogły być wnioski o płatność, ale oczywiście kwestia przesunięcia 

terminu realizacji powodują to, że w tym roku te pieniądze nie będą wpływać. 

 51 000 zł po stronie dochodów jest to kwota na doposażenie zdalnego nauczania dla 

nauczycieli. Zdejmujemy 604 000 zł, są to zadania inwestycyjne, które mają 

dofinansowanie z środków unijnych z RPO i środków ministerstwa. Chodzi tutaj o szkołę 

w Hucie Nowej. Jesteśmy na etapie ogłaszania przetargu. Środki te przechodzą na rok 

kolejny. 

Jeśli chodzi o wydatki to jest część przesunięć między poszczególnymi paragrafami. 

Wprowadzamy środki rządowego funduszu inwestycji lokalnych. W pierwszej transzy 

gmina otrzymała ponad 2 300 000 zł. 

Wprowadzamy środki do zadań, które realizowaliśmy, głównie wydatki związane z 

kanalizacją, wodociągami, z drogami. Wprowadzamy te środki jako wkład własny do 

zadań które gmina realizuje 

Wprowadzamy te zmiany, które są  w załączniku dochodów i to się przenosi też na 

wieloletnią prognozę finansową. 

 Wprowadzamy środki z pierwszej transzy rządowego programu inwestycji lokalnych. 

Został rozstrzygnięty konkurs bo to już jak państwo informowałem pierwsze środki 

otrzymaliśmy trochę w oparciu o różnego rodzaju wskaźniki. Drugi nabór wniosków, 

jeśli chodzi o rządowy program inwestycji lokalnych to był już konkurs. Gmina Bieliny 

z drugiego naboru pozyskała 3 000 000 zł. Środki te będą przeznaczone na kwestie 

wkładu własnego do zadań wodno-kanalizacyjnych, które realizujemy. 

Wczoraj została podpisana umowa z Marszałkiem Andrzejem Bętkowski na rewitalizację 

miejscowości gminnej Bieliny. To jest między innymi dofinansowanie oddanego 

Ośrodka Zdrowia, gdzie prawie 80% kosztów kwalifikowanych będziemy mieć 

zrefundowane z tych pieniędzy, które już zostały zapłacone. Pytań brak. 

 

 

Przewodniczący rady gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXV/188/20 w sprawie w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

na lata 2020-2040  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXV/188/20 w sprawie w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy na lata 2020-2040 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 11 grudnia 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 



WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

 

Uchwała Nr XXV/188/20 w sprawie w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy na lata 2020-2040 została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”. 

 

Przewodniczący rady gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXV/189/20 w sprawie zmian w budżecie Gminy Bieliny na 2020 rok  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXV/189/20 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Bieliny na 2020 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 11 grudnia 2020 r.   



typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała  Nr XXV/189/20 w sprawie zmian w budżecie Gminy Bieliny na 2020 

rok została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXV/190/20 w sprawie zmiany 
Uchwały Nr VIII/63/19 Rady Gminy Bieliny z dnia 25 czerwca 2019 roku w 
sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
Świętokrzyskiego. 

 



Pan Wójt przedstawił projekt uchwały. Realizujemy przygotowanie dokumentacji na 

budowę chodnika przy drodze wojewódzkiej 753. Jest to zadanie województwa 

świętokrzyskiego w ramach współpracy między samorządami. Gmina może włączyć się 

w przygotowanie takiego zadania razem z gminą Górno. Firma, która przygotowuje 

dokumentację wystąpiła z wnioskiem o przesunięcie terminu realizacji tego zadania na 

przyszły rok. Wprowadzamy zmianę treści paragrafu drugiego poprzedniej uchwały: 

„Środki w kwocie 17 152,50 zł na zadanie wymienione w § 1 ust.1 zostały zabezpieczone 

w budżecie gminy w  latach 2018-2021 , w tym w roku 2020 – 4 288,12 zł, w roku 2021 

– 12 864,38 zł”. Planowaliśmy, że cała kwota będzie w tym roku wykorzystana, czyli 

będzie to zadanie zakończone i będziemy mogli zapłacić fakturę. Zakończenia prac w 

tym roku nie będzie kwota będzie wypłacona w roku następnym. Pytań brak. 

Przewodniczący rady gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

Nr XXV/190/20 w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/63/19 Rady Gminy Bieliny z dnia 

25 czerwca 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Świętokrzyskiego.  

 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXV/190/20 w sprawie zmiany Uchwały Nr 
VIII/63/19 Rady Gminy Bieliny z dnia 25 czerwca 2019 roku w sprawie udzielenia 
pomocy rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 11 grudnia 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 



4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
 

Uchwała Nr XXV/190/20 w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/63/19 Rady 

Gminy Bieliny z dnia 25 czerwca 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego została w głosowaniu imiennym 

przyjęta 15 głosami „za”. 

 

9. Pytania/Odpowiedzi 
 
 

Radny Pan Krzysztof Pawlik zapytał, jakie firmy przystąpiły do przetargu na odbiór 

odpadów. 

Pan Wójt odpowiedział, że były to: firma która, nas obsługuje Przedsiębiorstwo 

Wielobranżowe EKO-KWIAT Sp. z o. o.  z Woli Jachowej, kolejna firma EKOM 

Maciejczyk spółka Jawna Nowiny, Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych FART-BIS sp. 

z o.o. Kielce. Najniższą cenowo ofertę złożyło Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych 

FART- BIS sp. z o.o.  i jest to kwota 1 105 248 zł kolejna oferta jeśli chodzi o kwestię 

ceny to Przedsiębiorstwo Wielobranżowe EKO-KWIAT sp. z o.o. Wola Jachowa, to jest 

kwota 1 129 789 zł najdroższą ofertę przedstawiła firma EKOM Maciejczyk Spółka 

Jawna z Nowin 1 571 561,33 zł.  

Jeśli oferta najtańsza będzie spełniała wszystkie wymogi postępowania przetargowego 

to zostanie pewnie wybrana.  Gdyby do tego doszło to mielibyśmy zmianę firmy, która 

obsługuje naszą gminę.  

Pan Radny Dariusz Piotrowski zapytał na jakim etapie jest realizacja rozszerzonego 

zakresu projektu dotyczącego odnawialnych źródeł energii.  

Pan Wójt odpowiedział, że w tej chwili przygotowujemy audyty dla osób, które są na 

liście rezerwowej. Przygotowujemy audyt na ryzyko Gminy. Mieszkańcy za 

to na tym etapie nie płacą. Jeśli będzie dofinansowanie to oczywiście w rozliczeniu 

całości wykonania będzie to uwzględnione, ale na tym etapie audyty przygotowywane są 

przez gminę. 

Kiedy będzie ewentualna decyzja trudno mi jest do końca powiedzieć z tego względu, że 

ten nasz projekt i rozszerzenie naszej listy o listę rezerwową, czyli zwiększenie ilości 



gospodarstw, które w tym projekcie będą mogły uczestniczyć jest powiązany z jeszcze 

jedną gminą. Z Urzędem Marszałkowskim mamy uzgodnione, że mamy chwilę czasu, 

aby aneksować umowę i wtedy dopiero będziemy mogli konkretnie mówić, jak to 

będzie wyglądać. Trzeba się uzbroić w cierpliwość, nie jesteśmy w stanie powiedzieć 

dokładnie. W momencie, kiedy będziemy mieć aneksowaną umowę z Urzędem 

Marszałkowskim będziemy ogłaszać przetarg na wykonawcę. 

Pan radny zapytał jeszcze, czy dofinansowanie będzie takie samo, jak w 

pierwszym naborze.  

Pan Wójt odpowiedział, że będą takie same zasady dofinansowania, jak w tym 

projekcie, w którym są mieszkańcy z tej podstawowej listy. 

Pan Radny Marek Brożyna zapytał co w przypadku, kiedy firma, która odbiera 

odpady nie będzie wywiązywać się z umowy.  

Pan Wójt odpowiedział, że są w umowie przewidziane kary, ostatecznością jest 

zerwanie umowy.   

 
Pan Wójt Sławomir Kopacz oraz Przewodniczący rady Gminy Bieliny Józef 

Gawęcki dla wszystkich mieszkańców gminy Bieliny od całego samorządu, Pani 

sekretarz  Jadwigi Wójcik, skarbnik gminy Emilii Bąk ,pracowników złożyli życzenia z 

okazji zbliżających Świąt Bożego Narodzenia. 
 

10. Zamknięcie obrad sesji 
Pan Przewodniczący Józef Gawęcki podziękował zebranym i o godzinie 10.25. 

zakończył obrady sesji Rady Gminy Bieliny.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokółowała: Agata Sala ………………………………………… 

Przewodniczył: Józef Gawęcki …………..………………………… 


